
 

Prítomní:  Miroslav Richtárik 
   Peter Pekara 

Vlas3slav Laskovský 
Marek Šimáček 
Igor Rozenberg 
 

Ospravedlnený:  Andrej Kalina  
 
Prizvaná:   Petra Dvorožňáková  

Program: 

1. Otvorenie 
2. Rôzne (Ihriská, U21, LcK…..) 
3. Diskusia 
4. Záver 

 
 
K bodu 1: Otvorenie 
 

Zasadnutie otvoril a viedol predseda Komisie pre riadenie II.ligy Miroslav Richtárik. Po otvorení 
predseda predložil návrh programu. 
 

Uzn.: Predložený program bol prítomnými členmi jednomyseľne schválený.  
 
K bodu 2: Rôzne 
 

 
1. Certifikácie štadiónov 

Predsedajúci predložil podklady cer3fikácie štadiónov MONACObet ligy. Prediskutoval sa súčasný stav 
cer3fikácie štadiónov v jednotlivých kluboch MONACObet ligy a potrebnej cer3fikácie do ďalšieho 
obdobia.  
Člen komisie predniesol návrh možnos3 pripomienkovania cer3fikácie štadiónov, v prípade 
podmienok B družs3ev (velín, počet miest na sedenie).  
 

2. Licenčné konanie pre MONACObet ligu 
Predsedajúci informoval členov KDL o priebehu licenčného konania pre súťažný ročník 2025/2026 
(prihlásenie, priebežné pridávanie dokumentácie). Predsedajúci pripomenul členom KDL povinnosť, že 
všetky FK MONACObet ligy sú povinné byť obchodnými spoločnosťami – len a.s. alebo s.r.o. (Licenčná 
smernica, Stanovy SFZ článok 27, Smernica o právno – organizačných zmenách v kluboch). 
 

3. Lopty 
Predsedajúci informoval členov KDL o zaslaní 20 ks lôpt pre každý klub MONACObet ligy na jarnú časť 
sezóny s. r. 2024/2025. 

 

 

 

Zápisnica 

Zo zasadnu*a Komisie pre riadenie II. ligy, konanej dňa 
25.02.2025 v Žiline 

 

 



 
4. KDL 

Predsedajúci prerokoval s členmi aktuálny štatút komisie a zároveň prediskutovali návrh 
jednotlivých/nových členov Komisie pre riadenie druhej ligy. 
 
Uzn.: Komisia berie na vedomie prednesené informácie. 
 
K bodu 5: Diskusia 
 

Členovia komisie sa informovali o stave prisľúbeného príspevku 30. 000,- € pre MONACObet ligu zo 
solidarity payment.  

Člen komisie sa informoval o priebehu pracovného stretnu3a MONACObet ligy, keďže na predmetnom 
stretnum nemali svojho zástupcu za klub.  

Uzn: Komisia berie na vedomie prednesené informácie. 

 
K bodu 6: Záver 
 

Predseda komisie Miroslav Richtárik poďakoval prítomným členom komisie a ukončil zasadnutie. 

 

Vypracoval:               Verifikoval:  
    Petra Dvorožňáková         Miroslav Richtárik  


